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 Protokół nr 17/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Powiatu i Przestrzegania Prawa 

które odbyło się w czwartek 27 lutego 2020 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie  

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych. Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 
W obradach uczestniczyli także: 

 Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska.  

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 Sławomir Jądrzak Komendant Powiatowy Policji w Śremie. 

 Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich. 

 Sławomir Jądrzak Komendant Powiatowy Policji w Śremie. 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 

stwierdził wymagane quorum.  

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedstawionego przez 

Komendanta Powiatowego Policji w Śremie sprawozdania z działalności i informacji o 

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu 

zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty 

samorządowej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Śremie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół  

nr 16/2020 z dnia 30 stycznia 2020 r. został przyjęty (9 głosów za). 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

przedstawionego przez Komendanta Powiatowego Policji w Śremie sprawozdania z 

działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz określenia 

przez Radę Powiatu zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla 

wspólnoty samorządowej. 
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Sławomir Jądrzak Komendant Powiatowy Policji w Śremie przedstawił projekt uchwały 

wraz z rocznym sprawozdaniem, które stanowi załącznik do protokołu z XVI sesji. 

 

Radny Tomasz Klaczyński zapytał pana Komendanta jak funkcjonowanie posterunku  

w Książu Wielkopolskim wpłynęło na pracę policjantów, zwłaszcza w kontekście braków 

kadrowych. 

 

 Sławomir Jądrzak Komendant Powiatowy Policji w Śremie odpowiedział, że w 2017 

roku na obecnym posterunku policji funkcjonowały nieformalne rewiry dzielnicowych, bez 

kierownika - nadzoru. Obecnie jest kierownik, który odpowiada za bezpieczeństwo w dwóch 

gminach Książ Wlkp. oraz Dolsk. Dodał, że regularnie spotyka się z Burmistrzami tych 

gmin. Niedawne spotkanie dotyczyło koncepcji pracy na rok 2020. Burmistrzowie chwalą 

sobie instytucję jaką jest posterunek policji, a zwłaszcza to, że jest kontakt z kierownikiem. 

Praca policjantów w dwóch gminach spowodowała, że w ubiegłym roku zanotowano tam 

tylko 15 zdarzeń, w 7 kategoriach. Można zauważyć jaka to jest skala, jeżeli mamy 822 

wszczęcia czy 107 zdarzeń w 7 kategoriach. Na tym posterunku pracuje 7 policjantów, 

którzy doskonale realizują zadania. Oni również są cały czas w kontakcie z Burmistrzami, 

aby zapewnić opiekę i bezpieczeństwo w miejscach gdzie są rozgrywane imprezy np. 

sportowe, masowe. Komendant podkreślił, że Burmistrzowie, którzy są gospodarzami 

rejonu, są zadowoleni z takiej funkcji i pełnionej, w ten sposób służby. Największym 

zagrożeniem, w okresie letnim są Jarosławki. Od lat trwają starania, aby policjanci  

z wydziału prewencji byli tam oddelegowani z Poznania. Tak było w 2017 roku natomiast  

w ostatnich dwóch latach z uwagi na braki kadrowe, urlopy dla policjantów jest to problem. 

Jednak nasi policjanci dokładają wszelkich starań, aby własnymi siłami zadania realizować. 

Nie działają oni tylko na terenie wskazanych dwóch gmin. W razie potrzeby wspierają, 

w działaniach jednostkę policji w Śremie.  
 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia przedstawionego przez Komendanta Powiatowego Policji w Śremie sprawozdania 

z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz określenia 

przez Radę Powiatu zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla 

wspólnoty samorządowej. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Śremie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

 

Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 



 3 

Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie 

udzielenia gminie Śremie pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do  następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie udzielenia 

gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 925. 

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


